





總機 General Hotline | 2859 7500 編輯室電話 Editorial Hotline | 2859 7860 捐款熱線 Donation Hotline | 1878 333 地址 Address | 香港上環普仁街十二號 12 Po Yan Street, Sheung Wan, Hong Kong Tung Wah Group of Hospitals 出版 Publisher | 東華三院企業傳訊科 TWGHs Corporate Communications Division

2022 一月號 JANUARY ISSUE

www.tungwah.org.hk

18.12

東華三院中學聯校無人機比賽

是項比賽邀得香港無人機運動總會協辦,旨在培養學生對航天科技的興趣,以及啟發學生 的STEM思維及解難能力。比賽最終由東華三院馮黃鳳亭中學的林銘謙同學及莫富然同學 分別獲得冠軍及亞軍,季軍則由東華三院張明添中學的張樂勤同學獲得。

TWGHs Joint Secondary Schools Drone Competition

The joint competition was co-organised by Hong Kong Drone Sports Association, with the aim to nurture students' interest in aviation technology and inspire their STEM thinking and problem-solving skills. Mr. LAM Ming Him and Mr. MOK Fu Yin from TWGHs Mrs Fung Wong Fung Ting College won the first and second place respectively, and Mr. CHEUNG Lok Kan from TWGHs Chang Ming Thien College won the third place.



東華三院主席兼名譽校監譚鎮國先生(前排中)及董事局成員與比賽得獎者合照 Group photo of Mr. TAM Chun Kwok, Kazaf (front row, centre), TWGHs Chairman cum Honorary Supervisor, Board Members and the winners of the competition



譚鎮國主席為決賽進行發令儀式。

Mr. TAM Chun Kwok, Kazaf, the Chairman, started the final round.







署理民政事務局局長陳積志太平紳士(右四)、譚鎮國主席 **(左四)、**各籌委會委員、福陞粵劇團台柱梁兆明先生(右二) 及汪明荃博士(左三)主持開鑼儀式。

Mr. CHAN Jick Chi, Jack, JP (right 4), Acting Secretary for Home Affairs, Mr. TAM Chun Kwok, Kazaf (left 4), the Chairman, members of the Organising Committee, Mr. LIANG Zhao Ming (right 2) and Dr. Liza WANG (left 3), main casts of Boomabliss Cantonese Opera Troupe, officiated at the Kick-off Ceremony.





華集團誠意呈獻: 三院慈善粤劇專場《天仙配》

本年度「東華三院慈善粤劇專場」圓滿舉行。是次專場獲南華集團冠名贊助,由福陞粤劇團擔綱演出名劇《天仙配》: 為本院「圓滿人生服務」籌募經費,鼓勵長者以正面態度面對人生終結,達致圓滿人生。本院由<mark>衷感謝各界</mark>善長慷慨解囊, 襄助善舉。



梁兆明先生、汪明荃博士及羅家英博士的 精湛演出,獲全場觀眾報以熱烈掌聲。 The superb performance of Mr. LIANG Zhao Ming, Dr. Liza WANG and Dr. LAW Kar Ying received a hearty round of applause.

South China Group Proudly Presents: **TWGHs Charity Cantonese** Opera Show "Love of the Seventh Fairy Maiden"

Sponsored by South China Group, the TWGHs Charity Cantonese Opera Show was held successfully. Staged by Boomabliss Cantonese Opera Troupe, the Opera Show "Love of the Seventh Fairy Maiden" raised funds for the "Endless Care Services" to encourage elderly users to face death positively and achieve a fulfilling life. We greatly appreciate the generous donation and kind support from all benefactors.



